
Protokół nr 1/2024 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

odbytego w dniu 7 października 2024 roku 

 

W posiedzeniu uczestniczyło 4 członków Komisji (liczba członków 8 osób).  

Obecni: Artur Osowicz, Leszek Chałupniczak, Magdalena Przybylak, Damian Florczyk 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Kontrola pod względem celowości i oszczędności wydatkowania środków 

budżetowych za 2024 r. w Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Zimnowodzie  

3. Wolne głosy i wnioski. 

4. Zakończenie posiedzenia. 

Ad.1 Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Komisji – Artur Osowicz. Przedstawił 

porządek obrad, który przyjęto bez zmian. Posiedzenie Komisji odbyło się w budynku Zespołu 

Szkolno-Przedszkolnego w Zimnowodzie w obecności Dyrektora Pani Barbary Krzekotowskiej 

Ad.2 Przedmiotem kontroli były w szczególności zakupy materiałowe w 2024 roku. 

Kontrolowano dokumentację finansową. Komisja otrzymała od kontrolowanej jednostki kopie 

faktur wraz z opisem w paragrafie 4210 z w/w/ okresu – dokumentację szczegółowo omówiła 

Dyrektor Barbara Krzekotowska. Po zapoznaniu się z dokumentami  członkowie Komisji 

stwierdzili, że dokumentacja finansowa jest prowadzona prawidłowo. Środki w kontrolowanym 

paragrafie są wydatkowane w sposób oszczędny, zasadny i gospodarny. Wszystkie faktury są 

opisane prawidłowo. 

Ponadto po przeprowadzeniu wizji lokalnej w budynku Zespołu Szkolno-Przedszkolnego 

jednoznacznie stwierdzono, że warunki w budynku są bardzo dobre, przestronne wnętrza 

zarówno sal jak i korytarzy stwarzają przyjazne miejsce do nauki, odpoczynku i rozwoju. Pani 

Dyrektor oprowadzając członków komisji po obiekcie zaprezentowała wyposażenie sal  

z wieloma nowoczesnymi rozwiązaniami, na które to rozwiązania w wielu przypadkach 

placówka otrzymała zewnętrzne finansowanie. 

Z najważniejszych potrzeb dla placówki Pani Dyrektor wskazała budowę bezpiecznego 

parkingu zarówno dla przywożących dzieci autobusów jak i dla rodziców przywożących 

samochodami swoje dzieci. Ponadto wskazała również na potrzebę odmalowania elewacji. 

Ad.3   W tym punkcie nikt nie zabrał głosu. 

Ad. 5 Przewodniczący Komisji stwierdził realizację porządku obrad i zakończył posiedzenie. 

         Przewodniczący Komisji 

                  Artur Osowicz 

 



Członkowie Komisji: 

 

1. Roman Malicki  ……………………………………………………………………………. 

2. Chałupniczak Leszek ……………………………………………………………………… 

3. Radosław Andrzejak ………………………………………………………………………. 

4. Błażej Szymczak   …………………………………………………………………………. 

5. Marcin Jakubiak …………………………………………………………………………… 

6. Magdalena Przybylak …………………………………………………………………….. 

7. Damian Florczyk …………………………………………………………………………… 

 


